
PLANIFICAR UNA HERÈNCIA: NECESSITAT 

El cicle de conferències de l’Aula ha presentat el conferenciant i prestigiós 

advocat Sr. Eduard Torres, per parlar d’aquest tema que de vegades no 

preparem prou bé, tant per la planificació legal com també altres aspectes com 

els legals i econòmics. En resum, és una necessitat planificar aquest pas. 

El Sr. Torres ens fa unes pinzellades legals i la forma en que la Llei ja preveu 

alguna fórmula que resolen una part dels casos, però el més important és no 

fiar a la llei la solució del futur del patrimoni, i per tant, establir amb el testament 

la fórmula que hem decidit més adient pel nostre cas. Revisem també les 

figures legals i la cabdal influència que el Dret Romà va tenir en el nostre Dret 

Civil Català, amb trets molt especials per els pactes successoris. 

Finalment repassem els greuges comparatius de l’alta fiscalitat per successions 

a Catalunya vers la resta d’Espanya. Conclou recomanant a tots una reflexió, 

planificant tots els detalls i pensar en clàusules clares i no oblidar els aspectes 

humans. 


